
 

 

Folketingets Beskæftigelsesudvalg har den 20. august 2015 stillet følgende spørgsmål 

nr. 23 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S). 

 

Spørgsmål nr. 23:  

”I forlængelse af samråd den 19. august 2015 om BEU alm. del samrådsspørgsmål 

A-D bedes ministeren redegøre for ministerens kommentarer til, at Dansk Industri 

har inddraget Kammeradvokaten med henblik på at udforme konkrete formuleringer 

til krav i forbindelse med udbud og andre redskaber, der kan forebygge fremtidige 

konkurser på hjemmehjælpsområdet?” 

 

Svar: 

KL, Dansk Erhverv og Dansk Industri er i august 2015 gået sammen om at formulere 

fælles anbefalinger, der skal forebygge konkurser på hjemmehjælpsområdet. Anbefa-

lingerne skal nu drøftes i en bredere kreds af aktører på området. Jeg mener, at det 

er både rigtigt og nødvendigt, at de relevante parter mødes for at drøfte dette emne.  

 

I forhold til spørgsmålet om Dansk Industris involvering af kammeradvokaten, er jeg 

af den opfattelse, at Dansk Industri, ligesom alle andre, frit kan indgå aftaler om ad-

vokatbistand.  

 

Med venlig hilsen 
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